
M A S   H o l i c k o   o. p. s. 
Sídlo: HoluHo┗a ヱ, ヵンヴ ヱヴ HoliIe, IČ : ヲΑヵ ヱヱ 448 

 

 

 

Zápis z jednání Dozorčí rady MAS Holicko, o.p.s. a 

Kontrolního výboru MAS Holicko ze dne 3.5.2018 v 14:00 

hod. v zasedací síni MěÚ v Holicích 

 

Přítoﾏﾐi: ┗iz Preseﾐčﾐí listiﾐa ┗ příloze 

Počet čleﾐů Dozorčí rady ン, přítoﾏﾐýIh 3, ﾐepřítoﾏﾐi ふoﾏlu┗eﾐiぶ 0 

Počet čleﾐů Koﾐtrolﾐího ┗ýHoru ン, přítoﾏﾐýIh 3, ﾐepřítoﾏﾐi ふoﾏlu┗eﾐiぶ 0 

 

Program: 

1. )ahájeﾐí setkáﾐí 
2. IﾐforﾏaIe o čiﾐﾐosti MAS ┗ roce 2017 

3. HodﾐotíIí zprá┗a ﾐaplňo┗áﾐí Iílů Strategie CLLD MAS Holicko v roce 2017 

4. Informace o hospodařeﾐí MAS ┗ roce 2017 a účetﾐí zá┗ěrka MAS za rok ヲヰヱ7 

5. IﾐforﾏaIe o ┗ýsledku zprá┗y ﾐezá┗islého auditora  
6. Výročﾐí zprá┗a MAS HoliIko za rok ヲヰヱ7 

7. )ﾏěﾐa rozpočtu MAS HoliIko ﾐa rok ヲヰヱ8 

8. Výz┗y MAS HoliIko ┗ roIe ヲヰヱΒ 

9. Rozšířeﾐí Strategie CLLD MAS HoliIko o ﾐo┗á opatřeﾐí OPŽP 

10. Růzﾐé 

11. )á┗ěr 

 

1) Jedﾐáﾐí zahájil a řídil předseda Sprá┗ﾐí rady MAS HoliIko Mgr. Ladisla┗ EffeﾐHerk. 
Zapisovatelem byla zvolena ředitelka MAS HoliIko Iﾐg. MiIhaela Ko┗ářo┗á, o┗ěřo┗atelkaﾏi zápisu 
předsedkyﾐě Dozorčí rady I┗a Viﾐařo┗á a předsedkyﾐě Koﾐtrolﾐího ┗ýHoru Leﾐka Bezdíčko┗á. 

Předseda Sprá┗ﾐí rady MAS HoliIko Mgr. Ladisla┗ EffeﾐHerk při┗ítal přítoﾏﾐé čleﾐy Dozorčí rady a 
Koﾐtrolﾐího ┗ýHoru MAS Holicko. 

 

2) Ředitelka MAS Holicko informovala čleﾐy Dozorčí rady a Koﾐtrolﾐího ┗ýHoru o čiﾐﾐosti MAS 

Holicko v roce 2017  – StrategiIký pláﾐ LEADER ヲヰヰΑ – ヲヰヱン, Koﾏuﾐitﾐě ┗edeﾐý ﾏístﾐí roz┗oj ヲヰヱヴ – 

ヲヰヲヰ, Malý LEADER pro HoliIko ヲヰヱΒ, Místﾐí akčﾐí pláﾐ roz┗oje ┗zdělá┗áﾐí ﾐa úzeﾏí ORP HoliIe, KRAJ 
PERNŠTEJNŮ regioﾐálﾐí produkt, TuristiIká oHlast ParduHiIko, propagaIe, účast ﾐa ┗zdělá┗aIíIh 
akIíIh, ┗ýﾏěﾐa zkušeﾐostí, dotačﾐí poradeﾐst┗í ふ┗íIe ┗iz. příloha zápisuぶ. 
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3) Dále ředitelka MAS HoliIko sezﾐáﾏila přítoﾏﾐé s HodﾐotíIí zprá┗ou ﾐaplňo┗áﾐí Iílů Strategie 
CLLD MAS Holicko v roce 2017 ふt┗oří přílohu zápisuぶ. Účeleﾏ této zprá┗y Hylo zjistit, jak Hylo 
dosažeﾐo staﾐo┗eﾐýIh Iílů a zda Hyly realizo┗áﾐy staﾐo┗eﾐé ┗ýstupy.  

Protože se jedﾐá tepr┗e o počátek realizaIe strategie CLLD, která Hude proHíhat až do roku ヲヰヲン, tak 

ﾏůžeﾏe ┗idět, že fiﾐaﾐčﾐí a iﾐdikátoro┗ý pláﾐ se ještě ﾐezačaly plﾐit, případﾐě jsou ﾐa 
úplﾐéﾏ počátku s┗ého plﾐěﾐí. Dů┗odeﾏ je to, že ┗e sledo┗aﾐéﾏ oHdoHí Hyly pouze ┗yhlašo┗áﾐy 
┗ýz┗y a proHíhal hodﾐotíIí a sIh┗alo┗aIí proIes žádostí o podporu. Žádﾐý projekt ﾐeHyl ještě 
zrealizo┗áﾐ.  

V průHěhu sledo┗aﾐého oHdoHí Hyly ideﾐtifiko┗áﾐy proHléﾏy, jako je zpožděﾐý harﾏoﾐograﾏ 
čerpáﾐí SCLLD oproti pů┗odﾐíﾏu předpokladu a ﾐedostatek žadatelů při ┗ýz┗áIh MAS, Iož ┗ soHě 
nese rizika v podoHě ﾐeplﾐěﾐí fiﾐaﾐčﾐího a iﾐdikátoro┗ého pláﾐu, a to hla┗ﾐě ┗ůči HlížíIíﾏu se ﾏilﾐíku 
(31.10.2018 / 31.12.2018).  

Na┗ržeﾐá opatřeﾐí, která po┗edou ke zlepšeﾐí ﾐaplňo┗áﾐí Iílů strategie CLLD MAS HoliIko: 

 Nepřetržitá propagaIe SCLLD ┗ úzeﾏí ふtisko┗é zprá┗y ┗ ﾏístﾐíIh zpra┗odajíIh a 

prostředﾐiIt┗íﾏ starostů oHIí, kteří ﾏohou dá┗at doporučeﾐí ﾏístﾐíﾏ orgaﾐizaIíﾏ, realizaIe 
┘orkshopů, apod.ぶ, 

 Vyhlášeﾐí ┗ýze┗ MAS HoliIko ┗ pr┗ﾐí polo┗iﾐě roku ヲヰヱΒ s dostatečﾐou fiﾐaﾐčﾐí alokaIí, tak 
aHy ﾏohlo Hýt podpořeﾐo Io ﾐej┗íIe projektů a MAS se alespoň přiHlížila pláﾐo┗aﾐýﾏ 
hodﾐotáﾏ. 

Z pohledu potřeHﾐosti se oHsah strategie CLLD ┗ tuto Ih┗íli je┗í jako dostatečﾐý. ) koﾐzultaIí se 
žadateli ふkoﾐfereﾐIe, ┘orkshopy, osoHﾐí koﾐzultaIeぶ ┗yplyﾐulo, že současﾐé ﾐasta┗eﾐí prograﾏo┗ýIh 
ráﾏIů PRV a IROP je ┗yho┗ujíIí. ) těIhto dů┗odů ﾐejsou ﾐa┗ržeﾐa žádﾐá další doporučeﾐí pro 
aktualizaIi strategie CLLD MAS HoliIko, kroﾏě již dří┗e sIh┗áleﾐýIh ふpřidáﾐí prograﾏo┗ého ráﾏIe 
OPŽP, rozšířeﾐí prograﾏo┗ého ráﾏIe PRV o čláﾐek ヲヰぶ 

Poté se přistoupilo k hlaso┗áﾐí o sIh┗áleﾐí HodﾐotíIí zprá┗y SCLLD MAS HoliIko ┗ roce 2017: přítoﾏﾐí 
čleﾐo┗é Koﾐtrolﾐího ┗ýHoru 3, pro hlasovalo 3, proti hlaso┗alo ヰ, hlaso┗áﾐí se zdržel ヰ. 

Usneseﾐí Koﾐtrolﾐího výHoru č. ヱ/2018: 

Koﾐtrolﾐí výHor zhodﾐotil ﾐaplňováﾐí Strategie CLLD v oHdoHí 18.8.2016 – 31.12.2017 a ve 

vypraIovaﾐé HodﾐotíIí zprávě doporučuje ke zlepšeﾐí ﾐaplňováﾐí Iílů SCLLD provádět ﾐepřetržitou 
propagaci SCLLD v úzeﾏí a dále vyhlásit výzvy MAS v prvﾐí poloviﾐě roku ヲヰヱΒ s dostatečﾐou 
fiﾐaﾐčﾐí alokaIí. Žádﾐá doporučeﾐí pro aktualizaIi Strategie CLLD ﾐeHyla ﾐavržeﾐa. 

 

4) V dalšíﾏ Hodě jedﾐáﾐí ředitelka MAS HoliIko předﾐesla zprá┗u o hospodařeﾐí MAS Holicko 

v roce 2017 a přítoﾏﾐýﾏ čleﾐů k toﾏu předala píseﾏﾐé podklady ふt┗oří přílohu zápisuぶ. Celko┗é 
příjﾏy čiﾐily 2 148,0 tis. Kč a Ielko┗é ┗ýdaje čiﾐily 2 041,6 tis. Kč, tzﾐ. kladﾐý hospodářský ┗ýsledek ┗e 
┗ýši ヱヰヶ,ヵ tis. Kč. Dále ředitelka MAS ┗ys┗ětlila, že je fiﾐaﾐčﾐí rezer┗a ┗yt┗ářeﾐa záﾏěrﾐě – na 

předfiﾐaﾐIo┗áﾐí projektů spolupráIe, ﾐa které ﾏáﾏe ┗ PRV ┗yčleﾐěﾐu alokaIi, a které jsou ┗ pláﾐu 
realizovat v ﾐásledujíIíIh leteIh. 

Poté se přistoupilo k hlaso┗áﾐí o sIh┗áleﾐí ┗ýsledků hospodařeﾐí MAS HoliIko za rok ヲヰヱ7:  

přítoﾏﾐí čleﾐo┗é Koﾐtrolﾐího ┗ýHoru 3, pro hlasovalo 3, proti hlaso┗alo ヰ, hlaso┗áﾐí se zdržel ヰ. 
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Usneseﾐí Koﾐtrolﾐího výHoru č. ヲ/2018: 

Koﾐtrolﾐí výHor sIhválil kladﾐý hospodářský výsledek MAS HoliIko, o.p.s. za rok ヲヰヱΑ ve výši 106,5 

tis. Kč a doporučil Valﾐé hroﾏadě sIhválit účetﾐí závěrku MAS HoliIko, o.p.s. za rok ヲヰヱΑ. 

 

přítoﾏﾐí čleﾐo┗é Dozorčí rady 3, pro hlasovalo 3, proti hlaso┗alo ヰ, hlaso┗áﾐí se zdržel 0. 

Usﾐeseﾐí Dozorčí rady č. 1/2018: 

Dozorčí rada sIhválila kladﾐý hospodářský výsledek MAS HoliIko, o.p.s. za rok ヲヰヱ7 ve výši 106,5 

tis. Kč a doporučila Správﾐí radě sIhválit účetﾐí závěrku MAS HoliIko, o.p.s. za rok ヲヰヱ7. 

 

5) Poté ředitelka MAS HoliIko iﾐforﾏo┗ala, že Hyl zpraIo┗áﾐ audit účetﾐí zá┗ěrky ふsoučástí Hyl i 
audit ┗ýročﾐí zprá┗yぶ. Výrok auditora zﾐěl: „Podle ﾐašeho ﾐázoru účetﾐí závěrka podává věrﾐý a 
poItivý oHraz aktiv a pasiv společﾐosti MAS HoliIko, o.p.s. k ンヱ.ヱヲ.ヲヰヱ7 a ﾐákladů a výﾐosů a 
výsledku jejího hospodařeﾐí za rok koﾐčíIí ンヱ.ヱヲ.ヲヰヱ7 v souladu s českýﾏi účetﾐíﾏi předpisy.“ 

Dále MAS HoliIko, o.p.s. podstoupila audit o┗ěřujíIí dodržeﾐí podﾏíﾐek dotaIe dle Rozhodﾐutí o 
poskytﾐutí dotaIe, ideﾐtifikačﾐí dílo EIS C).ヰヶ.ヴ.ヵΓ/ヰ.ヰ/ヰ.ヰ/ヱヵ_ヰヰン/ヰヰヰヱヶヱヰ, ﾐáze┗ „RealizaIe SCLLD 
MAS HoliIko ┗ oHdoHí ヲヰヱヶ - ヲヰヲン“, poskyto┗atel MMR. Výrok auditora zﾐěl:  „Podle ﾐašeho ﾐázoru 
Hyly PříjeﾏIeﾏ dotaIe dodržeﾐy ustaﾐoveﾐí OHeIﾐýIh pravidel pro žadatele a příjeﾏIe, Hyla vedeﾐa 
odděleﾐá účetﾐí evideﾐIe, fiﾐaﾐčﾐí prostředky ﾐeHyly využity ﾐa ostatﾐí čiﾐﾐost a projekty MAS 
(zejﾏéﾐa provozﾐí a ﾏzdové výdaje, vzděláváﾐí partﾐerů a zaﾏěstﾐaﾐIů a propagace realizace 

SCLLD).“ 

Poté se přistoupilo k hlaso┗áﾐí o zprá┗áIh ﾐezá┗islého auditora ふaudit účetﾐí zá┗ěrky a splﾐěﾐí 
podﾏíﾐek dotaIe z IROPぶ:  

přítoﾏﾐí čleﾐo┗é Koﾐtrolﾐího ┗ýHoru 3, pro hlasovalo 3, proti hlaso┗alo ヰ, hlaso┗áﾐí se zdržel ヰ. 

Usneseﾐí Koﾐtrolﾐího výHoru č. ン/2018: 

Koﾐtrolﾐí výHor Here ﾐa vědoﾏí výsledek )právy ﾐezávislého auditora týkajíIí se účetﾐí závěrky za 
rok ヲヰヱΑ a )právy ﾐezávislého auditora týkajíIí se plﾐěﾐí podﾏíﾐek dotaIe IROP za rok ヲヰヱΑ. 

 

přítoﾏﾐí čleﾐo┗é Dozorčí rady 3, pro hlasovalo 3, proti hlaso┗alo ヰ, hlaso┗áﾐí se zdržel ヰ. 

Usﾐeseﾐí Dozorčí rady č. 2/2018: 

Dozorčí rada Here ﾐa vědoﾏí výsledek )právy ﾐezávislého auditora týkajíIí se účetﾐí závěrky za rok 
ヲヰヱΑ a )právy ﾐezávislého auditora týkajíIí se plﾐěﾐí podﾏíﾐek dotace IROP za rok 2017. 

 

6) V dalšíﾏ Hodě jedﾐáﾐí ředitelka MAS HoliIko sezﾐáﾏila Dozorčí radu a Koﾐtrolﾐí ┗ýHor 
s Výročﾐí zprá┗ou MAS HoliIko za rok ヲヰヱ7 ふt┗oří přílohu zápisuぶ. 

Poté se přistoupilo k hlaso┗áﾐí o sIh┗áleﾐí ┗ýročﾐí zprá┗y MAS HoliIko za rok 2017: přítoﾏﾐí čleﾐo┗é 
Koﾐtrolﾐího ┗ýHoru 3, pro hlasovalo 3, proti hlaso┗alo ヰ, hlaso┗áﾐí se zdržel ヰ. 

Usneseﾐí Koﾐtrolﾐího výHoru č. ヴ/2018: 

Koﾐtrolﾐí výHor doporučil Valﾐé hroﾏadě sIhválit výročﾐí zprávu MAS HoliIko, o.p.s. za rok ヲヰヱ7. 
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přítoﾏﾐí čleﾐo┗é Dozorčí rady 3, pro hlasovalo 3, proti hlaso┗alo ヰ, hlaso┗áﾐí se zdržel ヰ. 

Usﾐeseﾐí Dozorčí rady č. 3/2018: 

Dozorčí rada doporučila Správﾐí radě sIhválit výročﾐí zprávu MAS HoliIko, o.p.s. za rok ヲヰヱ7. 

 

7) Dále ředitelka MAS HoliIko iﾐforﾏo┗ala přítoﾏﾐé, že si do┗olila ﾐa┗rhﾐout zﾏěﾐu rozpočtu 
MAS HoliIko ﾐa rok ヲヰヱΒ ふt┗oří přílohu zápisuぶ. Dů┗odeﾏ je přidáﾐí ﾐo┗ého projektu MAP II ふIelk. 
┗ýdaje ヴヶン tis. Kčぶ a Malého LEADERu pro HoliIko ふヴヰヰ tis. Kčぶ. 

Poté se přistoupilo k hlaso┗áﾐí o sIh┗áleﾐí zﾏěﾐy rozpočtu MAS HoliIko ﾐa rok ヲヰヱΒ č. ヱ:  

přítoﾏﾐí čleﾐo┗é Koﾐtrolﾐího ┗ýHoru 3, pro hlasovalo 3, proti hlaso┗alo ヰ, hlaso┗áﾐí se zdržel ヰ. 

Usﾐeseﾐí Koﾐtrolﾐího výHoru č. ヵ/ヲヰヱΒ: 

Koﾐtrolﾐí výHor doporučil Valﾐé hroﾏadě sIhválit předložeﾐou zﾏěﾐu rozpočtu MAS HoliIko ﾐa 
rok ヲヰヱΒ č. ヱ ふIelkové příjﾏy ヲ ンンン,ヱ tis. Kč, Ielkové výdaje ヲ ヲンヰ,Β tis. Kč, tzﾐ. kladﾐý hospodářský 
výsledek ヱヰヲ,ン tis. Kčぶ. 

 

přítoﾏﾐí čleﾐo┗é Dozorčí rady 3, pro hlasovalo 3, proti hlaso┗alo ヰ, hlaso┗áﾐí se zdržel ヰ. 

Usﾐeseﾐí Dozorčí rady č. ヴ/ヲヰヱΒ: 

Dozorčí rada doporučila Správﾐí radě sIhválit předložeﾐou zﾏěﾐu rozpočtu MAS HoliIko ﾐa rok 
ヲヰヱΒ č. ヱ ふIelkové příjﾏy ヲ ンンン,ヱ tis. Kč, Ielkové výdaje ヲ ヲンヰ,Β tis. Kč, tzﾐ. kladﾐý hospodářský 
výsledek ヱヰヲ,ン tis. Kčぶ. 

 

8) Ředitelka MAS HoliIko iﾐforﾏo┗ala přítoﾏﾐé o průHěhu ┗yhlášeﾐé ┗ýz┗y MAS HoliIko č.ン-

PRV – přijaté žádosti, alokaIe ┗ýz┗y,…ふt┗oří přílohu zápisuぶ. Přítoﾏﾐí čleﾐo┗é Hyli také sezﾐáﾏeﾐi 
s terﾏíﾐy pláﾐo┗aﾐýIh ┗ýze┗ č.ン a ヴ – IROP a Malý LEADER pro HoliIko pro rok ヲ019. 

 

9) V dalšíﾏ Hodě jedﾐáﾐí ředitelka MAS HoliIko iﾐforﾏo┗ala, že ﾐa ﾏiﾐuléﾏ jedﾐáﾐí ┗alﾐé 
hroﾏady Hylo sIh┗áleﾐo rozšířeﾐí Strategie CLLD MAS HoliIko o ﾐo┗ý prograﾏo┗ý ráﾏeI OPŽP, který 
Hy se týkal těIhto akti┗it: sídelﾐí zeleň, ┗ýsadHa ﾏiﾏo les – jen na úzeﾏí sIh┗áleﾐýIh ÚSES ふúzeﾏﾐí 
systéﾏ ekologiIké staHilityぶ a protierozﾐí opatřeﾐí. Od té doHy se kaﾐIelář MAS sﾐažila ﾐěkolikrát 
zjistit aHsorpčﾐí kapaIitu úzeﾏí. Ale Hohužel zájeﾏ proje┗ilo pouze Město Horﾐí Jeleﾐí, tzﾐ. ┗ úzeﾏí 
ﾐeﾐí zájeﾏ o ﾐaHízeﾐá opatřeﾐí OPŽP a tedy ﾐeﾐí dů┗od pro zﾏěﾐu Strategie CLLD. 

Poté proHěhla diskuse o proHleﾏatiIky ﾐasta┗eﾐýIh podﾏíﾐkáIh daﾐýIh akti┗it, které ﾐeuﾏožňují 
oHIíﾏ předložit ﾐá┗rhy projekto┗ýIh záﾏěrů. 

 

10) V Hodě růzﾐé iﾐforﾏo┗ala ředitelka o ﾐaHídIe, kterou získala od Platforﾏy A-FORUM,z.s.. 

Tato platforﾏa Hyla založeﾐa ┗ roIe ヲヰヱン pro spolupráIi poskyto┗atelů soIiálﾐíIh služeH ┗ ČR a SR. 
V ráﾏIi realizaIe projektu ﾐa podporu čiﾐﾐosti ﾐezisko┗ýIh orgaﾐizaIí tato platforﾏa poskytuje s┗ýﾏ 
čleﾐůﾏ ﾏetodiIkou podporu pro za┗edeﾐí GDPR ふoHeIﾐé ﾐařízeﾐí EU o oIhraﾐě osoHﾐíIh údajůぶ. 
Prograﾏ je roz┗ržeﾐ do ヶ Ielodeﾐﾐí seﾏiﾐářů, kterého se ﾏohou zúčastﾐit až ン zaﾏěstﾐaﾐIi 
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orgaﾐizaIe. Účast je zpoplatﾐěﾐa jedﾐorázo┗ýﾏ poplatkeﾏ ┗e ┗ýši ヱ.Βヰヰ,-Kč/orgaﾐizaIi + čleﾐský 
poplatek 365,- Kč/rok/orgaﾐizaIi. Dále se za každou zúčastﾐěﾐou osoHu Hude čerpat podpora de 
ﾏiﾐiﾏis ┗e ┗ýši IIa Γヰヰ EUR/osoHu. 

Dále ředitelka MAS iﾐforﾏo┗ala přítoﾏﾐé o ﾐá┗ště┗ě Gruzíﾐské delegaIe, která Hude poHý┗at 
v ParduHiIkéﾏ kraji od Β. – ヱン.ヵ.ヲヰヱΒ. A koﾐkrétﾐě ﾐaši MAS ﾐa┗ští┗í ヱヱ.ヵ.ヲヰヱΒ ふRVC HolouHek, oHeI 
SeHraﾐiIe u Litoﾏyšle, Statek Uhersko, DašiIké sklepyぶ. VšiIhﾐi, kdo ﾏají zájeﾏ se s delegaIí setkat, 
jsou ┗ítáﾐi. 

 

11) )á┗ěreﾏ předseda Sprá┗ﾐí rady MAS HoliIko Mgr. Ladisla┗ EffeﾐHerk poděko┗al přítoﾏﾐýﾏ 
čleﾐůﾏ Koﾐtrolﾐího ┗ýHoru a Dozorčí rady MAS HoliIko za účast. 

 

Společﾐé jedﾐáﾐí Dozorčí rady a Koﾐtrolﾐího ┗ýHoru MAS HoliIko skoﾐčilo ┗ 15:30 hodin. 

 

Zapsala:   

 

 

 

 

  

Iﾐg. MiIhaela Ko┗ářo┗á   

 

 

 

  

O┗ěřo┗atelé zápisu:   

 

 

 

 

  

I┗a Viﾐařo┗á 

Předsedkyﾐě Dozorčí rady 

 Leﾐka Bezdíčko┗á 

Předsedkyﾐě Koﾐtrolﾐího ┗ýHoru 

 

 


